
 

 

Informacja Wójta o pracach między sesjami  

od 24 kwietnia 2014 r. do 26 czerwca 2014 r. 

 

 

25.04 – spotkanie z Panem Pawłem Skraba redaktorem gazety „Poza Toruń” w sprawie 

przeprowadzenia turnieju piłkarskiego w powiecie toruńskim. 

 

28.04 – spotkanie z Panem Krzysztofem Liszewskim dyrektorem firmy Arriva Sp. z o.o.  w 

Toruniu. Rozmawiano na temat współpracy dotyczącej dowozu uczniów do szkół na terenie 

naszej gminy. 

 

06.05 – udział w uroczystych obchodach Dnia Strażaka w Toruniu. 

 

08.05 – udział w walnym zebraniu Banku Spółdzielczego w Toruniu. 

 

09.05 – spotkanie z Panem Maciejem Prestelem prezesem firmy Marbud Grupa Budowlana 

S.A. w sprawie możliwości podłączenia sieci wodno-kanalizacyjnej budowanego w 

przyszłości osiedla w Górsku do kolektora tłocznego, który będzie realizowany w 2014 r. 

 

13.05 – spotkanie z Panem Zbigniewem Nucińskim prezesem firmy PILE ELBUD Kraków 

Sp. z o.o. w sprawie wykonania dokumentacji zmiany studium uwarunkowań i opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części naszej gminy 

(Gierkowo, Cichoradz, Siemoń) w związku z poprowadzeniem linii KV400. 

 

14.05 – spotkanie z Panem Mieczysławem Roliradem prezesem firmy Drominex Sp.j. na 

temat dofinansowania budowy pompowni w Czarnowie. 

Udział w walnym zebraniu Zakładu Usług Komunalnych Zławieś Wielka Sp. z o.o. z siedzibą 

w Rzęczkowie, na którym podsumowano działalność spółki za okres II półrocza 2013 r. 

 

17.05 – udział w VI Majowym Spotkaniu Amatorów Twórców Kultury i Sztuki Powiatu 

Toruńskiego, które odbyło się w Fundacji Piękniejszego Świata w Skłudzewie. 

 

 

 

 

 

 



 

 

19.05 – spotkanie w Kujawsko-Pomorskim Urzędzie Skarbowym w Bydgoszczy z Panem 

Wojciechem Fraszem Komornikiem Skarbowym. Omawiano możliwości odzyskania 

należności za podatek od nieruchomości upadłej firmy Crisline Boote Sp. z o.o. w Siemoniu. 

 

23.05 – spotkanie z Panem Maciejem Jóźwickim Prezesem firmy Marwit Sp. z o.o. w sprawie 

rozwiązania problemu dostarczania dużej ilości ścieków przemysłowych do oczyszczalni w 

Toporzysku i powstającymi w związku z tym problemami oczyszczania wszystkich ścieków. 

 

27.05 – udział w uroczystych obchodach 15 – lecia powiatu toruńskiego w Toruniu. 

 

28.05 – udział w spotkaniu w Bydgoszczy z przedstawicielami firmy Deloitte Business 

Consulting SA., którzy opracowują strategię Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

 

30.05 – udział w XLIV Sesji Rady Powiatu Toruńskiego – udzielenie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu. 

 

04.06 – udział w uroczystym spotkaniu w Urzędzie Gminy w Dąbrowie Chełmińskiej 

dotyczącym nadania drzewu Daglezja statusu pomnika przyrody. 

 

06.06 – spotkanie z Panem Władysławem Majewskim Prezesem Toruńskich Wodociągów Sp. 

z o.o. Rozmawiano na temat budowy kolektora tłocznego Górsk-Przysiek. Omawiano 

możliwość dofinansowania tej inwestycji lub udzielenia poręczenia dla banku. 

 

07.06 – udział w pikniku Lokalnej Grupy Działania Zakole Dolnej Wisły w miejscowości 

Czarże.  

 

11.06 – 20.06 – nieobecność z tytułu choroby 

 

23.06 – spotkanie w Solcu Kujawskim samorządowców powiatu toruńskiego i bydgoskiego z 

Panem Rafałem Pietrucieniem Dyrektorem Departamentu Planowania Regionalnego Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Kujawsko - Pomorskiego w Toruniu. Spotkanie zostało 

zorganizowane z inicjatywy Pani Teresy Substyk Burmistrz Solca Kujawskiego dotyczyło 

przeprawy promowej na Wiśle między Solcem Kujawskim a Czarnowem. 


